
ОБСЯГ РОБІТ, які викона
ли працівники державного 
підприємства “Чорнобиль- 
сервіс” за перший квартал 
поточного року здивував 
навіть мого колегу з респуб
ліканського радіо, який ви
світлював роботу сотень 
організацій. Енергетичний 
комплекс виробив і подав 
споживачам теплової енергії 
понад 32 тисячі гекакалорій, 
добуто і відпущено питної 
води близько 35 тисяч ку
бічних метрів, здійснено за
безпечення всіх споживачів 
електроенергією в розмірі 
11, 5 мільйона кіловат-годин

на суму понад 500 тисяч гри
вень. Автотранспортним ви
робництвом надано послуг у 
перевезенні вахтового пер
соналу на 143 тисячі маши
но-годин, здійснено переве
зення РАО на 280 тисяч гри
вень. Надано послуг теле
фонного зв’язку більш як на 
півтора мільйона гривень. 
Житлово-комунальним гос
подарством надано послуг 
на мільйон 25 тисяч гривень, 
а комплексом громадського 
харчування - на 930 тисяч 
гривень...

Саме працівники однієї з 
найпотужніших обслуговую

чих організацій не лише Ки
ївщини, а й країни стали 
ініціаторами проведення кон
ференції з нагоди підписан
ня договору між адміністра
цією підприємства та трудо
вим колективом. Всю “чорно
ву” роботу по виробленню
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документа та підготовці його 
до підписання взяв на себе 
об ’єднаний комітет проф
сп ілки виробничих п ід 
розділів ДП “ Чорнобиль- 
серв іс ” . Протягом двох 
місяців обговорювався він в

трудових колективах підпри
ємства.

З доповідями на конфе
ренції виступили генераль
ний директор ДП “Чорно- 
бильсервіс” Юрій Гринчукта 
голова профспілкового ко
мітету організації Валенти
на Ролль. В обговоренні 
взяли участь водії автотран
сп о р тн о го  виробництва  
Віктор Осадчий та Валентин 
Дегтій, голова територіаль
ного комітету профспілки 
Сергій Будянський, праців
ники житлово-комунального 
господарства Віталій Курін
ний та Світлана Кузнецова,

голова профкому АТВ Ми
кола Сугак, начальник відділу 
матеріально-технічного по
стачання Михайло Преобра- 
женський та інші. На закін
чення слово було надано 
гостям конференції - заступ
нику голови ЦК галузевої 
профспілки Василю Струку, 
начальнику Адміністрації 
зони відчуження Олександ
ру Гребенюку та першому 
заступнику міністра МНС Ук
раїни Володимиру Холоші.

Після голосування деле
гати конференції прийняли, 
за словами одного з висту
паючих, “маленький закон, 
по якому жити і працювати 
трудовому колективу протя
гом наступного року».
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